
Andebu JFF Årsmøte

Årsberetning 2022 Svartåakomiteen 

Dugnadsåret 2022 
Et ny6 år har gå6 og vi har i stor grad arbeidet slik vi pleier å gjøre. 
Vi har også de6e året sa6 ut fisk fra Tunhovd i Trollsvann. Fisken var i god kondisjon ved ankomst og vi er veldig spent på 
hvordan de6e prosjektet vil påvirke størrelse og kvalitet på fisken de kommende årene. Svartåakomitéen har i år søkt om 
midler fra Andebu JFF og SandeGord JFF, for å sikre at vi kan få besIlt fisk og sluJøre de6e 3-årige prosjektet. Ref. 
årsberetning for2021 

 

 

Kul8veringsarbeidet 
Det har i 2022, som i Idligere år, bli6 lagt vekt på kulIveringsarbeidet i Heivannet og Trollsvann. I Heivannet har vi også i 
år få6 godt med tryte i rusene, ca 19 kg, pluss en del ørret. Største ørret i rusene, veide ca 350 gram og vi har også i år, 
få6 tryter rundt 1 kg. Disse har bli6 sa6 ut igjen, da de gjør mere ny6e for seg i vannet enn i steikepanna. I Heivannet har 
det også bli6 ta6 6-7 kg ørret i garn og ruser. Det ble også fisket opp 12,4 kg under prøvefisket, i regi av Melsom Vgs. 
De6e ble fordelt på 76 tryter og 30 ørret. K-faktor på ørreten var 0,85. Med andre ord, mager fisk. 
I Trollsvann har det bli6 fisket med forholdsvis småmaskede garn (21 mm) og vi har få6 opp ca 52 kg ørret. Li6 færre kg 
enn ønsket, men mange ørret. Det har ikke bli6 ta6 Tunhovdørret i de finmaskede garna, men det ble ta6 et par under 
prøvefisket i høst. Vi ønsker å gå enda e6 knepp ned på maskestørrelsen i 2023-sesongen og satser på at økonomien 
Illater å kjøpe inn 10-12 garn i str.19 og 21 mm. 
Laksandkasser 
Vi søkte Bess Jahrefondet om midler Il å bygge Laksandkasser, samt penger Il ny båt i Trollsvann og var så heldige å få 
Ildelt kr 30.000,-. De6e ga oss god drahjelp og vi kjøpte en ny 16’ Theri Saiman, samt materialer og utstyr Il 
Laksandkassene. 
Laksanda som fiskespiser 
Laksanda er kjent for å ta mye yngel og småfisk av ørret og laks, men den spiser også 
mindre “edle” fiskearter som f.eks. ørekyte. I NINA Rapport 80 «Biologiske undersøkelser i 
Altaelva» beregnet man at en voksen laksand spiste ca. 35 småfisk daglig, hovedsakelig 
mellom 4 og 8 cm lange. Laksender i 10 kasser vil dermed teoreMsk kunne spise minst 
84 000 småabbor, ørekyte og ørretyngel i løpet av en 3 måneders sommersesong! 
I vann og vassdrag der det produseres for lite avkom har man derfor skuO ned bestanden 
av neOopp laksand for å øke fiskebestanden. 
I vann med for høy produksjon av avkom vil imidlerMd økt predasjon være posiMvt for å få 
ørretpopulasjonen i balanse. 
Laksanda spiller derfor på lag med Svartåakomiteen! 

Det var mye fin fisk som fikk friheten Mlbake denne dagen.
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Prøvefiske 
Fritzøe Skoger v/ K. Sjulstad, kom med en forespørsel fra Morten Tallaksen v/Melsom Vgs, om å få se6e garn i et eller 
flere vann idm et fiskekulIveringskurs ved skolen. Vi ble enige om at de i første omgang skulle se6e et prøvese6 med 8 
garn, fra 19 Il 52 mm, i Heivannet. Prøvefisket ble uført i to omganger. Vi har i e6erkant mo6a6 en ufyllende rapport 
mht vekt, antall fisk og K-faktor. Rapporten er også sendt Il Fritzøe Skoger. 

Sesongen 2023 
Dugnader i 2023 vil i stor grad bestå av div. sårt Iltrengte båtreparasjoner, tynningsfiske med ruser, garn og elfiske-
apparat, samt rydding og Ilre6elegging rundt vann og vassdrag. Det vil også kreve en del arbeid å få hengt opp 
Laksandkassene før isen går på vanna. Trollsvannet vil som vanlig ha størst prioritet ifm tynningsfiske, men vi må gå Il 
anskaffelse av flere småmaskede garn, slik at vi ikke fisker opp Tunhovdfisken som er bli6 sa6 ut. I Heivannet, vil det i år, 
stort se6 bli fisket med ruser, men hvis vi får Il et samarbeid med Melsom Vgs, vil det også bli fisket hyppigere og mere 
målre6et, med garn i Heivann og Stusserødvannet. 

BudsjeE 2022 
Forslag Il budsje6, er sendt styret i SandeGord JFF og Andebu JFF sammen med søknad om midler fra nevnte foreninger. 
Vi kommer også Il å søke midler fra Idligere bidragsytere, men trenger økonomisk forutsigbarhet, slik at vi får uført det 
arbeidet og få på plass de investeringene som er planlagt.  Vi ønsker å fortse6e utsehng av stor fiskespisende fisk i 
Trollsvannet, samt at vi må fornye en del garn, da de6e ikke ble gjort inneværende år. Det er også bestemt at vi skal kjøpe 
inn T-skjorter med logo, som skal beny6es under dugnadsarbeid og ved fiskekortkontroll. Vi skal også i år forsøke å få Id 
Il å lage et ny6 skilt med info om fiskekort, Vippsnummer og fiskeregler ved Trollsvann. Vi tenker å bli enige med 
Turisforeningen om uforming og eventuelt felles informasjon, før vi se6er i gang de6e arbeidet. 

Vi ønsker alle medlemmer velkommen Il fiske og rekreasjon i Svartåavassdraget. 
Stor takk Il Fritzøe Skoger for godt samarbeid og velvilje også denne sesongen. 

Svartåakomiteen har i 2022 bestå3 av: 
Andebu JFF: 

Leder/kontaktperson, Jan-Tore Tveiten. Kasserer/økonomi, Lars A. Speilberg. Medlemmer/vara, Ella Aasrum, Tholf 
Rismyhr, Jan Aashildrød og Kjell Aashildrød. 

SandeGord JFF: 
 Medlemmer/vara, Hans Pe6er Evensen, Thoralf Bjerke Arvid Numme og Ivar H. Anholt. 
   

For Svartåakomiteen 
Jan-Tore Tveiten
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